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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o     27 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  27.8.2018. 

 

Prítomní :  9 poslancov obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zas tupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný.  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov záp isnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  

         zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

         zastupiteľstva.  

7.  Interpelácia poslancov.  

    8.  Prerokovanie návrhu na predloženie žiad osti o nenávratný finančný  

         príspevok na  podporu poskytovania opatrovateľskej služby a  schválenie  

         spoluúčasti .  

         Predkladá: Mgr. Michal Píš  

    9.  Prerokovanie návrhu aktualizácie Komunitného plánu sociálnych služieb  

         obce Klenovec na r.  2018-2020 (www.klenovec.sk).  

         Predkladá: Mgr. Michal Píš  

   10. Prerokovanie návrhu zmeny Štatútu Miestnej ľudovej knižnice .  

        Mgr. Michal Píš  

   11. Prerokovanie žiadostí občanov a organizácií.  

        Predkladá: Ing.Mario Trnavský  

   12. Rôzne.  

   13. Diskusia.  

   14 .  Schválenie uznesení.  

   15 .  Záver.  

 

Na základe predloženého návrhu a na základe skutočností, že nikto z  poslancov 

nepripomienkoval doplnenie programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom 27 .  zasadnutia Obecného  

                    zastupiteľstva obce Klenovec  ? 

 

 

http://www.klenovec.sk/
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prítomní 9 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, 

JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

za 9 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, 

JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  527/2018, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí poslanci:  Richard 

Bálint ,  PhDr. Janka Pohorelská a  PhDr. Katarína Zamborová.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia  pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 9 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, 

JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

za 9 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, 

JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  528/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Mgr. Dalibora 

Ďuriša a  Milana Čajka.  

Určených  overovateľov zápisnice vzali  poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 529/2018 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto 

zápisnici .  
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5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila s tarostka obce a informovala poslancov o  spôsobe ich plnenia:  

-  bolo prerokované VZN o  označovaní názvu ulíc a  určovaní súpisných a 

orientačných čísiel v  obci,  čo sa aj splnilo,  

-  prerozdelil sa  rezervný fond,  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí o becného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali   uznesenie č. 530/2018 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr. Kaštanová - predložila poslancom ústnu informáciu o  činnosti obecného  

úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 

14.6.2018 a bola zameraná na nasledovné aktivity:  

- 19.6. sa uskutočnilo pracovné stretnutie s  riaditeľom SVaPS a.s. Rim.Sobota 

ohľadom realizácie prípojok vodovodu v  časti ul. 9.mája, ktorá sa uskutoční na 

jar 2019, a len potom sa bude robiť chodník pred rodinnými domami,  

- 22.-24.6. sa uskutočnil  40. ročník GMFS -Klenovská rontouka,  

- 27.6. v obradnej sieni obce sme zorganizovali rozlúčku predško lákov 

s materskou školou,  

- 12.7. sa na Rovnom uskutočnil  Deň Mikroregiónu Sinec -Kokavsko, kde sme 

si pripomenuli  aj  jeho 15. výročie založenia,  

- 14.7. sme boli  spoluorganizátormi 23. ročníka Memoriálu Pavla Slatinského,  

- 16.7. sa uskutočnilo stretnutie s riaditeľom CEROGEM -u (Centra rozvoja 

Gemera a Malohontu ) Andrejom Borošom ohľadom Akčného plánu,  

-  16.7. Úrad práce soc. vecí a  rodiny  uskutočnil  kontrolu na našom úrade,  

- 17.7. pracovníci Okresného úradu v  Rimavskej Sobote zrealizovali kontrolu v 

obecnej hore,  
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- 2.7. na obecnom úrade Sociálna poisťovňa Rimavská Sobota uskutočnila 

kontrolu,  

- bolo uskutočnených mnoho pracovných stretnutí  za účelom doriešenia 

vytýčených a  schválených aktivít a  to:  

- oplotenie športovej haly bude treba schváliť poplatky v ŠH,  

- oprava kanálov v  obci,  

- pripravená je projektová dokumentácia na opravu strechy obecného úradu,  

- registrácia komunitného centra,  

- uskutočnila sa rekonštrukcia telefónnej ústredne na obecnom úrade,  

- zrealizovala sa výmena verejného osvetlenia hl avnej cesty za LED osvetlenie,  

- zapojil i sme sa do schváleného projektu kompostovania v  obci,  

- uskutočnila sa výmena dverí  na dome smútku, lekárni a  u detskej lekárky,  

-výmena okien bola zrealizovaná na dome služieb a  na obchodných priestoroch 

Silvie Hanzelovej,  

- je objednaná zametacia kefa,  

-uskutočňuje sa rekonštrukcia –  náter strechy na zauhľovni na ul.  

Malinovského,  

- pripravuje sa asfa ltovanie ulice Klenovčok, ktorá sa uskutoční na budúci 

týždeň,  

- zakúpili sme 2 stoly pre stolnotenisový oddiel,  

- boli zakúpené 2 veľkokapacitné kontajnéry a  2 ks 1 100 litrové,  

- pri starom kultúrnom dome sme vyriešil i odvádzanie dažďovej vody,  

- bola opravená fasáda tribúny TJ,  

- uskutočnili sme náter strechy domu smútku,  

- pripravuje sa rozšírenie kamerového systému ,   

- pripravuje sa úprava ihriska v  materskej škole,  

- v štádiu príprav je rekonštrukcia hasičskej zbrojnice,  

- pracuje sa na vyregulovaní kúrenia v  zdravotnom stredisku a  v kultúrnom 

dome, 

- pripravuje sa realizácia  časti chodníka na ul. Obrancov mieru.  

Správu o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali  poslanci na vedomie a  poslanci prijali  uznesenie číslo 

531/2018 ,  ktoré tvorí  prí lohu k  tejto zápisnici .  
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7.   Interpelácia poslancov  

 

 PhDr. Zamborová –  mala dotaz ohľadom kamerového systému ,  či  sme sa 

zapojil i do projektu ,  pretože Rim. Baňa má už 14 kamier,  

-  mala dotaz ohľadom škodovej  udalosti v  kotolni na Sídlisku .  

 

Mgr. Zvarová  –  mala dotaz ohľadom náteru tanku a  dela na námestí ,  ktorý bol 

adresovaný aj niektorým posl ancom prostredníctvom sociálnych sietí.  

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Ing. Štefánia Dovalová.  

 

Mgr. Kaštanová  –  odpovedala poslankyniam nasledovne:  

-  výzva na kamerový systém bola zameraná len na obce s  počtom 

obyvateľov do 1000 obyvateľov,  

-  škodová udalosť sa netýkala majetku obce,   

-  podrobne informovala o  okolnostiach pieskovania a  náteru tanku, dela 

a tribúny, čo bolo spoločné v  rámci verejného obstarávania  a boli sme 

upozornení na to, že,  že pieskovanie by sa nemalo robiť v  obytnej zóne.  

 

Mgr. Píš  –  informoval o podrobnostiach verejného obstarávania 

a o okolnostiach na ktoré sme boli upozornení t.j .  že je to nebezpečný odpad 

a tak sme robili len mechanické očistenie.  

 

Štefánik  –  informoval poslancov o  tom, že zástupcovia firmy, ktorá 

uskutočnila náter v  rámci reklamácie urobili nápravu na tanku a  samotná 

problematika bola s  občanom, ktorý na tento problém poukázal 

prekonzultovaná a  okolnosti mu boli vysvetlené.  

 

 

8.      Prerokovanie návrhu na predloženie žiadosti o  nenávratný finančný  

         príspevok na podporu poskytovania opatrovateľskej služby  

         a schválenie spoluúčasti .  
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Mgr. Píš –  predložil na prerokovanie návrh na predloženie žiadosti  

o nenávratný finančný príspevok na podporu posk ytovania opatrovateľskej 

služby  a podľa nových podmienok nie je potrebné schvaľovať finančnú  

spoluúčasť .  

Mgr. Kaštanová  –  konštatovala,  že budeme mať 2 pripomienky.  

PhDr. Zamborová  –  mala pripomienku na tú skutočnosť, že nebola prizvaná 

ako dotknutá osoba na konzultáciu, na čo netreba v  budúcnosti  zabúdať.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie predloženia žiadosti o  poskytnutie  

                   nenávratného finančného príspevku v  rámci výzvy  

                   OP ĽZ  DOP 2018/4.2.1/01 „Podpora opatrovateľskej služby“  

                   na realizáciu projektu „Podpora opatrovateľskej služby v  obci  

                   Klenovec“? 

prítomní 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

za 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  532/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

9.  Prerokovanie návrhu aktualizácie Komunitného plánu sociálnych  

     služieb   obce Klenovec na r.  2018-2020 (www.klenovec.sk) 

 

Mgr. Píš –  predložil poslancom na prerokovanie návrh aktualizáciu 

Komunitného   plánu sociálnych služieb  obce Klenovec na r.  2018-2020 ,  ktorý 

bol zverejnený na web stránke obce.  

PhDr. Zamborová –  mala dotaz, či bol KP poskytnutý aj pre VÚC a  od 

15.9.2018 je zmena v prijímaní žiadostí  do zariadenia v  Klenovci.  

 

http://www.klenovec.sk/
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Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne  pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie aktualizácie Komunitného plánu  

                  sociálnych služieb  obce Klenovec na r.  2016-2020?  

prítomní 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

za 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 533/2018 ,  ktoré  

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

10 .  Prerokovanie návrhu zmeny Štatútu Miestnej ľudovej knižnice.  

 

Mgr. Píš  –  predložil  poslancom na prerokovanie návrh zmeny Štatútu Miestnej  

ľudovej knižnice,  pričom konštatoval,  že je potrebné zrušiť uznesenie č.  

59/2015 zo dňa 24.2.2015, ktorým sa schválil  Štatút miestnej ľudovej knižnice 

v Klenovci,  a  následne  je potrebné  schváliť Štatút miestnej ľudovej knižnice .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za  zrušenie uznesenia č. 59/2015 zo  dňa 24.2.2015,  

                   ktorým sa schválil  Štatút miestnej ľudovej knižnice  

                   v Klenovci  ? 

prítomní 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

za 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 



9 

 

Hlasovanie: Kto je za schválenie Štatútu miestnej ľudovej knižnice  

                   v Klenovci  ? 

prítomní 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

za 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 534/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Knižničný a  výpožičný poriadok Miestnej ľudovej knižnice v  Klenovci.  

 

Mgr. Píš  –  predložil na prerokovanie aj Knižničný a  výpožičný poriadok 

Miestnej ľudovej knižnice  v Klenovci spolu s  navrhovaným novým cenníkom.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzn iesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie Knižničného a výpožičného  poriadku  

                   Miestnej ľudovej knižnice v  Klenovci ? 

prítomní 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

za 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 535/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

11. Prerokovanie žiadostí  občanov a organizácií  

 

Ing. Trnavský –  predložil poslancom  zámer predať nehnuteľnosť vo 

vlastníctve obce parcelu registra EKN 1170 o  rozlohe 1 064 m² evidovanú na 
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LV 4336 v k.ú. Klenovec ako Zastavané plochy a  nádvoria v  spoluvlastníckom 

podiele ½ . Predaj sa uskutoční v  zmysle § 9a, ods. 8 písm. e) zákona 

č.138/1991 Zb. o  majetku obcí v  z.n.p.  z dôvodu osobitného zreteľa na základe 

žiadosti pre :  

Máriu Kochanovú, Jána Švermu 455,  Klenovec v  1/3 

Miroslava Kochana, Jána Švermu 455, Klenovec v 1/3  

Editu Bar tovú, 9.mája 799, Klenovec v 1/3 

nakoľko je pani Bartová poslankyňa tak za celkovú sumu 1 €.  

Zdôvodnenie osobitného zreteľa:  Majetkoprávne vysporiadanie jestvujúceho 

stavu, ktorým je pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve kupujúcich.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Čajko  –  vysvetlil ,  že oni už mali pozemok odkúpený, ale nebol prepísaný na 

katastri.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za zverejnenie zámeru predaja nehnuteľnosti vo  

                   vlastníctve obce parcelu registra EKN 1170 o  rozlohe 1 064 m²  

                   evidovanú na LV 4336 v  k.ú. Klenovec ako Zastavané plochy  

                   a nádvoria v spoluvlastníckom podiele ½ , pričom sa odpredaj   

                   uskutoční v  zmysle § 9a, ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.  

                   o majetku obcí v  z.n.p. z dôvodu osobitného zreteľa pre :  

Máriu Kochanovú, Jána Švermu 455, 980 55 Klenovec v  1/3 

Miroslava Kochana, Jána Švermu 455, 980 55 Klenovec v 1/3  

Editu Bartovú, 9.mája 799, 980 55 Klenovec   v  1/3 

za celkovú sumu 1 €?  

prítomní 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

za 10 Richard Bálint, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, 

PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, Mgr. Stanislava Zvarová,  

PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 536/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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12. R ô z  n e 

 

Použitie prostriedkov z  rezervného fondu  

 

Mgr. Kaštanová -  starostka obce navrhla poslancom použitie finančných 

prostriedkov z rezervného fondu nasledovne ( 25  420 €):  

1. kotolňa Spoločenský dom . .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .6 000 €  

2. kontajnery (presun prostriedkov) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .3 120 €  

3. kanály 4 ks... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .4 000 €  

4. ver. osvetlenie ul.  Malinovského a doplnenie svietidiel  

    od St.nám.po Majer... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .4 100 €  

5. bezbariérový vstup do kultúrneho domu... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  1  700 €  

6. tabuľky s  orientačnými číslami .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .6  500 €  

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila poslankyňa Ing. Edita 

Bartová.  

 

K návrhu starostky vznikla medzi poslancami diskusia a po prerokovaní 

a doplnení návrhu poslancami dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za použitie finančných prostriedkov z  rezervného fondu  

nasledovne: 

1. kotolňa Spoločenský dom ... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .6 000 €  

2. kontajnery.. .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .3 120 €  

3. kanály... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .4 000 €  

4. ver. osvetlenie ul.  Malinovského a doplnenie sviet idiel  

    od St.nám.po Majer... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .4 100 €  

5. bezbariérový vstup do kultúrneho domu.... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  1  700 €  

6. tabuľky s  orientačnými číslami .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .   6 500 €  

                                                                   celkovej sume   25 420 € ?  
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prítomní 11 Richard Bálint, Ing. Edita Bartová, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko,  Ing.Štefánia 

Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, 

Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

za 11 Richard Bálint, Ing. Edita Bartová, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko,  Ing.Štefánia 

Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár, Martin Štefánik, 

Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu prijal i poslanci uznesenie č. 537/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Poplatky za používanie Športovej haly v  Klenovci  

 

Bálint  –  navrhol stanoviť popla tky za používanie Športovej haly v  Klenovci.  

Po prediskutovaní sa poslanci zhodli na nasledovnom návrhu poplatkov za 

používanie Športovej haly v  Klenovci:  

- hromadné akcie, turnaje –  10 €/ 1 hod.  

- skupinové akcie,  futbal , nohejbal –  1€/1 hod./ l  osoba  

- tenis –  5 €/ 1 hod. –  za 1 kurt  

- bedminton –  3 €/1 hod. –  za 1 kurt  

Po prerokovaní a  doplnení návrhu poslanci dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie. Kto je za schválenie poplatkov za používanie Športovej haly  

                   nasledovne:  

- hromadné akcie, turnaje –  10 €/ 1 hod.  

- skupinové akcie  –  1€/1 hod./ l  osoba  

- tenis –  5 €/ 1 hod. –  za 1 kurt 

- bedminton –  3 €/1 hod. –  za 1 kurt ? 

prítomní 11 Richard Bálint, Ing. Edita Bartová, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia 

Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár,  Martin Štefánik, 

Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

za 11 Richard Bálint, Ing. Edita Bartová, Mgr.Eva Brndiarová, Milan Čajko, Ing.Štefánia 

Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská, JUDr. Pavel Struhár, Martin Štefánik, 

Mgr. Stanislava Zvarová, PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému návrhu prijal i poslanci uznesenie č. 538/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

13 Diskusia .  

 

Brndiarová –  poukázala na to, že dvor materskej školy znečisťujú mladiství .   

 

PhDr. Zamborová  –  informovala na to, že po streche domu smútku behajú 

výrastkovia.  

 

Bálint  –  kameru treba dať aj  na roh športovej haly.  

 

 

15.  Schválenie uznesení .  

 

 

Na záver boli ešte raz predsedom návrhovej komisie prečítané všetky 

uznesenia, ktoré boli na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválené.  

Starostka pozvala poslancov na kladenie vencov pri príležitosti výročia SNP.  

Starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová poďakovala poslancom za  aktívnu účasť  

na zasadnutí obecného zastupiteľstva  a  zasadnutie ukončila. 

  

 

                                                                               Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                     

 

Overovatelia zápisnice:  

Milan Čajko  

Mgr. Dalibor Ďuriš   

 

 

Zapisovateľka: 

Mgr. Ružena Kováčová 
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